
28 oktober 2024 
 
Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen m.b.t. isolatieprogramma en asbestsanering 
 
Geacht college van B&W, 
 
Op 21 oktober heeft de gemeenteraad een brief ontvangen van bewoners van de Blokjesbuurt. 
In deze brief vragen de bewoners hoe de gemeente hen kan ondersteunen bij het verduurzamen 
van hun woningen. De bewoners geven aan dat er asbest in hun huizen is verwerkt, iets waar 
velen niet, of niet tijdig, over zijn geïnformeerd. De kosten van de asbestsanering vormen voor 
vele van hen een grote financiële belemmering om hun woningen te verduurzamen, waardoor zij 
ook met hoge maandlasten blijven zitten. 
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde hebben de fracties van Partij voor de Dieren en 
Gouda Vitaal de volgende vragen: 
 

1. Heeft het college inzicht in het aantal woningen binnen de gemeente waarin een mate 
van asbest aanwezig is dat het de verduurzaming van de woningvoorraad zou kunnen 
belemmeren? Zo nee, kan dit worden onderzocht?  

 
2. Worden inwoners geïnformeerd over de mogelijke aanwezigheid van asbest in woningen 

en de impact hiervan op verduurzamingsmaatregelen die zij kunnen treffen?  
a. Zo ja, op welke wijze wordt hierover gecommuniceerd?  
b. Zo nee, is het college bereid om dit mee te nemen in de communicatie over het 

verduurzamen van woningen richting inwoners?  
 

3. Is er in het isolatieprogramma rekening gehouden met situaties waarin extra kosten 
kunnen optreden voor inwoners, bijvoorbeeld door asbestsanering? Zo nee, hoe schat 
het college de impact hiervan op de voortgang van het isolatieprogramma? 
 

4. Zijn er subsidies of andere vormen van ondersteuning beschikbaar voor inwoners die 
hun woningen willen verduurzamen, maar worden gehinderd door de kosten van 
asbestsanering? 
 

5. Is het college bereid minderdraagkrachtige inwoners te ondersteunen bij het 
verduurzamen van hun woningen wanneer dit wordt belemmerd door de noodzaak van 
asbestsanering, helemaal als sprake is van een situatie zoals beschreven door de 
inwoners van de Blokjesbuurt?   
 

6. Is het college van plan om naar aanleiding van de brief in gesprek te gaan met deze 
bewoners en toe te werken naar een oplossing voor deze mensen? 

 
Ondergetekende verzoekt om een schriftelijke beantwoording op bovenstaande vragen binnen 
dertig dagen na dagtekening. 
 
Ingediend door: 
Wouter Kraidy – Partij voor de Dieren 
Hans van Dijk – Gouda Vitaal  


